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Boligudvalget 

 

Til: 

Dato: 

Velfærdsministeren 

13. februar 2009 

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:  

BOU alm. del 

Samrådsspørgsmål V 
Idet der henvises til AKF's rapport "Unge på boligmarkedet" bedes ministeren 
redegøre for,  
 

- om ministeren mener, at det er tilfredsstillende, at udsatte unge med 
psykiske, sociale eller helbredsmæssige problemer, som ofte er på 
kontanthjælp, har svært ved at finde en bolig, de har råd til, som det 
fremgår af rapporten? 

 
- om ministeren mener, at ungdomsboliger er en del af forudsætningen 

for at flere unge kan gennemføre en uddannelse?   
 

- hvad ministeren agter at gøre ved, at de billige udlejningsboligerne og 
andelsboliger, som unge har råd til, i løbet af de seneste 10-20 år er 
blevet færre? 

 

- hvad ministerens holdning er til, at de unge i AKF's undersøgelse 

oplever, at kommunerne har et meget begrænset antal boliger til 

rådighed samtidig med, at de unge oplever, at man skal være meget 

ringe stillet for at få en bolig i den almene sektor, herunder en 

ungdomsbolig?  

 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S). 

 

På udvalgets vegne 

 

 

Nanna Westerby 

formand 
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Offentligt


